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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-10-02 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  M A T S  S V E N S S O N  
V I C E  O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M  

L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  S O F I A  G U N N A R S S O N  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  D A N I E L  L A N G K I L D E  

L E D A M O T  F O C  J O N N Y  K A R L S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F A R M :  E R I K  N I L S S O N  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

 Representant från F6 och SNF var ej närvarande under hela mötet. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 har idag lagat ärtsoppa. Det kom fler personer än vad de hade räknat med. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP har lagat mat till sektionsmötet. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har under veckan spelat in aspfilm och planerat aspningen som börjar lv1. 

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
Daniel har varit på UU-möte. På mötet tog de bland annat upp enhetliga regler på Chalmers för 

hur många poäng man måste ha tagit innan man gör masters- och examensarbete.  

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har haft Fockör och det gick bra.  
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§ 7 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har planerat inför F-expo som är den 28 oktober, tisdag lv1. 

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Karin har även denna vecka pratat med Åke. Hon har även försökt att ta reda på om man ev. 

kan hänga upp draperi i Focus, men har inte fått tag på Kent. 

Erik har uppdaterat budgeten med de ändringar som gjordes på sektionsmötet. Han har 

dessutom köpt in ftek.se. 

Niklas har tillsammans med SNF pratat med Erland Holmström om ny kursbok till 

programmeringstekniken. 

Mats har skrivit artikel till Finform. 

Mikaela håller på att skriva protokollet från sektionsmötet och sammanfattningen om 

sektionsmötet till Finform. 

§ 9 SEKTIONSMÖTE  
Sektionsmötet gick bra men det var lite förvirrig om protokollet från föregående möte som 

hade en felaktighet i sig som inte hade blivit ändrad. Det protokollet ska ändras och godkännas 

nästa möte istället. 

§ 10 SITTNINGSHANDBOK  
Karin och Liv har skrivit F's bidrag till den sittningshandbok som kommer att delas ut till alla 

nollor nästa år. De som hade läst utkastet tyckte att det var bra och att de hade fått med F's 

traditioner. Karin ska skicka ut sittningshandboken så att vi kan läsa vad andra har skrivit. 

§ 11 BRANDUTBILDNING  
Vi pratade om att det borde vara någon form av information angående brandlarm och vad som 

gäller om larmet går. 

§ 12 STORMÖTE  
Vi diskuterade vad för punkter ett stormöte skulle innehålla och kom fram till att förutom 

runda bordet ska det också vara en punkt om larmtider och vad som gäller för larm. 

§ 13 ALKOHOLFRI DUP 
Nästa vecka ska DP ha SpexDup i samarrangemang med F-spexet. Reklam har satts upp över 

hela Chalmers och det kommer att vara alkoholfritt arrangemang. 

§ 14 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 9 oktober. 
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§ 15 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

 

Mats Svensson Mikaela Holm 
Ordförande Sekreterare 

 


